
Protokół z posiedzenia komisji połączonych Rady Miasta Wisła w dniu 26 marca 2024 

roku. Posiedzenie odbyło się w Sali Sesyjnej Urzędu Miasta Wisła. 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie prawomocności jej obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski powitał wszystkich na posiedzeniu komisji 

połączonych. 

 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został jednogłośnie przyjęty „za”. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, 

Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Roman Cieślar, Piotr Madzia, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok 

 

 

8. Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt. 

Projekt uchwały omówiła kierownik GPN Pani Agata Szarzec. Dyskutowano na temat 

czipowania zwierząt. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław 

Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław 

Szalbót, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (1) 

Tadeusz Pilch 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Wantulok 

 

 

 

 



9. Program opieki nad zabytkami Miasta Wisła na lata 2024 – 2028. 

Program opieki nad zabytkami omówiła Pani Agnieszka Skrobut. Przedstawiła cele i 

założenia  programu a także zwróciła uwagę na jego słabe oraz mocne strony.  Projekt 

uchwały omówiła kierownik GPN Agata Szarzec. Poruszona została kwestia wymogów jakie 

muszą spełniać budynki aby stać się zabytkami oraz budynków zabytkowych grożących 

zawaleniem, została omówiona procedura postępowania z takimi budynkami. Radny Zdzisław 

Pilch poruszył temat ingerencji zielonego ładu w program opieki na zabytkami. W dalszej 

części dyskutowano na temat zabytków znajdujących się na terenie Miasta Wisła. 

 

Głosowano w sprawie: 
Program opieki nad zabytkami Miasta Wisła na lata 2024 – 2028..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 

Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Mirosław Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Roman Cieślar, Alicja Pilch, Bronisław Szalbót 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Wantulok 

 

 

10. Podjęcie następujących uchwał: 

 

 

a) Zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła 

Projekt uchwały omówił skarbnik Damian Cieślar. 

 

Głosowano w sprawie: 
Zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 

Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Wantulok 

 

 

 

 

b) Zmieniająca budżet miasta Wisła na 2024 rok 

Projekt uchwały omówił skarbnik Damian Cieślar. 



 

 

Głosowano w sprawie: 
Zmieniająca budżet miasta Wisła na 2024 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 

Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Wantulok 

 

 

 

 

c) zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. w 

sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru 

opłaty miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso w opłacie miejscowej 

 

Projekt uchwały omówił skarbnik Damian Cieślar. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. w 

sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru 

opłaty miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso w opłacie miejscowej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 

Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Wantulok 

 

 

 

 

d) w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 

Zasobem Gminy Wisła na lata 2024-2028 

Projekt uchwały omówiła p.o. kierownika GK Janina Polok. Radna Barbara Kędzior spytała 

czy występują problemy z płaceniem czynszu za mieszkania komunalne. Dyskutowano na 



temat ogrzewania mieszkań komunalnych. Obecnie są dwa budynki komunalne ogrzewane 

węglem, jednak miasto dąży do tego alby wszystkie budynki miały ogrzewanie gazowe – 

powiedział Sekretarz. Poruszono temat możliwości powiększenia zasobu mieszkaniowego 

gminy. Sekretarz odpowiedział, że odpowiedzią na potrzeby mieszkaniowe jest SIM. 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem 

Gminy Wisła na lata 2024-2028.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 

Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Wantulok 

 

 

e) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem dotychczasowemu najemcy, na czas 

oznaczony do 5 lat w trybie bezprzetargowym, części nieruchomości budynkowej (lokal 

użytkowy - garaż o pow.24m2) położonej przy ul. Jawornik 56 w Wiśle, stanowiącej 

własność Gminy Wisła 

Projekt uchwały omówiła p.o. kierownika Janina Polok. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem dotychczasowemu najemcy, na czas 

oznaczony do 5 lat w trybie bezprzetargowym, części nieruchomości budynkowej (lokal 

użytkowy - garaż o pow.24m2) położonej przy ul. Jawornik 56 w Wiśle, stanowiącej 

własność Gminy Wisła.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 

Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Wantulok 

 

 

 

 

f) w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność gminy Wisła. 

Projekt uchwały omówiła kierownik GPN Agata Szarzec. 



 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność gminy Wisła..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 

Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Wantulok 

 

 

g) zmieniająca Uchwałę Nr LX/939/2023 Rady Miasta Wisła z dnia 24 sierpnia 2023 r. w 

sprawie korzystania z miejsc postojowych na zlokalizowanych poza pasem drogowym 

nieruchomościach Gminy Wisła 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Damian Cieślar. Radny Janusz Podżorski poruszył temat 

parkomatów na ul. Konopnickiej. Poprosił o zmianę komunikatów w razie awarii na 

parkomatach. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca Uchwałę Nr LX/939/2023 Rady Miasta Wisła z dnia 24 sierpnia 2023 r. w 

sprawie korzystania z miejsc postojowych na zlokalizowanych poza pasem drogowym 

nieruchomościach Gminy Wisła.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław 

Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław 

Szalbót, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Roman Cieślar 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Wantulok 

 

 

 

 

h) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/543/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 29 marca 2018 

r. w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości 

opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w 



przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Wisła 

 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Sylwester Foltyn. 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/543/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 29 marca 2018 r. 

w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłat 

za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w 

przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Wisła.  

 

 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 

Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Wantulok 

 

 

 

 

i) w sprawie zmiany uchwały nr LXV/1030/2023 Rady Miasta Wisła z dnia 21 grudnia 2023 

roku w sprawie przyjęcia Planu pracy Rady Miasta Wisła na rok 2024 

 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski. 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały nr LXV/1030/2023 Rady Miasta Wisła z dnia 21 grudnia 2023 

roku w sprawie przyjęcia Planu pracy Rady Miasta Wisła na rok 2024.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz 

Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 

Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Wantulok 

 



 

 

 

j) zmieniająca uchwałę nr XXXI/404/2017 Rady Miasta Wisła z dnia 29 czerwca 2017 r. w 

sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie, 

wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania 

 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Damian Cieślar. Dyskutowano o wysokości opłat za bilet 

abonamentowy za korzystanie z jednego miejsca parkingowego oraz zniżki za bilet dla 

posiadaczy Wiślańskiej Karty Mieszkańca. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę nr XXXI/404/2017 Rady Miasta Wisła z dnia 29 czerwca 2017 r. w 

sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie, 

wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław 

Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław 

Szalbót, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Roman Cieślar 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Wantulok 

 

 

11. Sprawy bieżące 

W tym punkcie Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Pani Agata 

Szarzec przedstawiła wniosek w sprawie ustanowienia służebności przechodu i przejazdu 

oraz omówiła wątpliwości w zakresie uzgadniania zjazdów z dróg gminnych. Postanowiono 

przygotować stosowną uchwałę uchylającą na Sesję Rady Miasta. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 

 Na tym zakończono posiedzenie komisji. 

Protokołowała: Katarzyna Czyż 

Przewodniczący Rady  

Miasta Wisła 

Janusz Podżorski 


